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Zadeva:   Poročilo o delu za oktober 
 
 
V mesecu oktobru smo bili kar aktivni.   
 
Vsa podjetja so pričela z 40 urnim delovnim tednom. 
 
Imeli smo pogovore in dogovore s sindikatom Hidria Rotomatika kjer so se dogovarjali s 
poslovodnimi organi o najnižji plači, o izplačilu regresa za letni dopust, o  urah v dobro in o 
plačanih nadurah. Pri pogajanjih nismo prišli prav daleč, tako, da je bilo treba poklicati  
pomoč iz Ljubljane. Prišla sta  predsednica Lidija Jerkič in Albert Vodovnik. 
 
Na območju smo sklicali IO na katerem so bili tudi povabljeni Albert Vodovnik, Sašo  Ristič, 
sekretar SKEI Primorske, Bogdan Likar, sekretar  SKEI Posočja. 
 
Dogovorjeno je bilo da bo Sašo Ristič  koordinator sindikata  družb v Hidriji. Bogdan Likar 
pa bo sekretar tudi za naše območje, delo bo opravljal občasno in po potrebi odhajal na 
pogajanja z vodilnimi v Hidrijo. 
 
Pripravili smo seminar za sindikalne delavce. Predavala sta predsednica sindikata Lidija 
Jerkič in Bogdan  Ivanovič.  Z vsebino in predavatelji so bili prisotni zelo zadovoljni. 
 
 
 
 
                                                                                                        Predsednik OO SKEI Idrija 
   
                                                                                                              Dragan  Novakovič 
  
 
 
 
 


